
Protokół Nr  XXIX/2016 

z  sesji nadzwyczajnej Rady Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki odbytej w dniu 
22.09.2016r.   o godz. 18,30 w siedzibie Rady przy ul. Żywieckiej 13. 
 
Ad.1. 
Przewodniczący Rady Dzielnicy IX Jan Stanisław Pietras  otworzył sesję i po 
powitaniu radnych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji - lista obecności radnych stanowi załącznik do n/n protokołu. 
 
Ad.2. 

Przewodniczący Jan S.Pietras przedstawił projekt porządku obrad XXIX sesji 
nadzwyczajnej Rady Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki . 

Ze względu na termin ( projekt spełnia warunki określone w par.29 ust.2 Statutu 
Dzielnicy IX) Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku 
obrad w punkcie 3.1.3. projektu uchwały w sprawie: korekty rozdysponowania 
środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy IX   Łagiewniki-Borek Fałęcki na rok 

2017. 

 

Odbyło się głosowanie za wprowadzeniem w/w projektu uchwały do porządku 
obrad: 
„za”      –    13 głosów 
przeciw -      0 głosów  
wstrzymało się – 0 głosów 

W punkcie 3.1.4. projektu uchwały w sprawie: podziału środków finansowych na 
„Obsługę Dzielnic” w  2017 roku. 

Odbyło się głosowanie za wprowadzeniem w/w projektu uchwały do porządku 
obrad: 

„za”      –    13 głosów 
przeciw -      0 głosów  
wstrzymało się – 0 głosów 
 

W punkcie 3.1.5. projektu uchwały w sprawie: dokumentacji projektowej dla zadania 
pn. ”Przebudowa drogi wewnętrznej przy ul. Zakopiańskiej”. 

Odbyło się głosowanie za wprowadzeniem w/w projektu uchwały do porządku 
obrad: 

„za”      –    13 głosów 
przeciw -      0 głosów  
wstrzymało się – 0 głosów 
 

W punkcie 3.1.6. projektu uchwały w sprawie: opracowania analizy  możliwości 
realizacji  zadania  pn. ”Budowa ciągu pieszo – rowerowego na terenie łączącym ul. 
Zbrojarzy z ul. Ruczaj w Krakowie”. 

Odbyło się głosowanie za wprowadzeniem w/w projektu uchwały do porządku 
obrad: 

„za”      –    13 głosów 



przeciw -      0 głosów  
wstrzymało się – 0 głosów 
 

W punkcie 3.1.7. projektu uchwały w sprawie: ponownego zawarcia umowy najmu 
pomieszczenia tymczasowego  przy  ul. Żywieckiej 12 w Krakowie. 

Odbyło się głosowanie za wprowadzeniem w/w projektu uchwały do porządku 
obrad: 

„za”      –    12 głosów 
przeciw -      0 głosów  
wstrzymało się – 0 głosów 
 

W punkcie 3.1.8. projektu uchwały w sprawie: ponownego zawarcia umowy najmu 
pomieszczenia tymczasowego  przy  ul. Żywieckiej 44 w Krakowie 

Odbyło się głosowanie za wprowadzeniem w/w projektu uchwały do porządku 
obrad: 

„za”      –    13 głosów 
przeciw -      0 głosów  
wstrzymało się – 0 głosów 
 

W punkcie 3.1.9. projektu uchwały w sprawie: korekty załącznika do statutu 
Dzielnicy IX i  Dzielnicy X. 

Odbyło się głosowanie za wprowadzeniem w/w projektu uchwały do porządku 
obrad: 

„za”      –    13 głosów 
przeciw -      0 głosów  
wstrzymało się – 0 głosów 
 

W punkcie 3.1.9. projektu uchwały w sprawie: opinii do planu działania dla rejonu 
priorytetowego nr 13 w Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki. 

Odbyło się głosowanie za wprowadzeniem w/w projektu uchwały do porządku 
obrad: 

„za”      –    10 głosów 
przeciw -      0 głosów  
wstrzymało się – 3 głosy 

Przewodniczący stwierdził, że projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi 
zmianami stanowi porządek obrad dzisiejszej sesji. 

 

Ad.3.1.1.  

Przewodniczący Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały 3.1.1. w sprawie: 
korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy IX   
Łagiewniki-Borek Fałęcki na rok 2016. 

Przewodniczący wniósł autopoprawkę w brzmieniu: 

 



§4 

Zmienia się zakres zadania  

I) DZIELNICWY PROGRAM WSPIERANIA 
DZIAŁALNOŚCI MIEJSKICH PLACÓWEK: 
OŚWIATY, KULTURY, SPORTU, POMOCY 
SPOŁECZNEJ I ZDROWIA 

kwota 
Jednostka 
realizująca 

7.Klub "Iskierka" ul. Żywiecka 44 - remont sali 
widowiskowej 

4 098,- DK Podgórze 

na zadanie pn. 

 I) DZIELNICWY PROGRAM WSPIERANIA 
DZIAŁALNOŚCI MIEJSKICH PLACÓWEK: 
OŚWIATY, KULTURY, SPORTU, POMOCY 
SPOŁECZNEJ I ZDROWIA 

kwota 
Jednostka 
realizująca 

7. Modernizacja oświetlenia na scenie w sali 
widowiskowej Osiedlowego Klubu Kultury 
„Iskierka” przy  ul. Żywieckiej 44 w Krakowie 

4 098,- DK Podgórze 

§5 

Zmienia się zakres zadania  

I) DZIELNICWY PROGRAM WSPIERANIA 
DZIAŁALNOŚCI MIEJSKICH PLACÓWEK: 
OŚWIATY, KULTURY, SPORTU, POMOCY 
SPOŁECZNEJ I ZDROWIA 

kwota 
Jednostka 
realizująca 

9.Orkiestra Dęta „Solvay” – remont i zakup 
instrumentów 

3 000 DK Podgórze 

na zadanie pn. 

 I) DZIELNICWY PROGRAM WSPIERANIA 
DZIAŁALNOŚCI MIEJSKICH PLACÓWEK: 
OŚWIATY, KULTURY, SPORTU, POMOCY 
SPOŁECZNEJ I ZDROWIA 

kwota 
Jednostka 
realizująca 

9.Orkiestra Dęta „Solvay” – działalność orkiestry 3 000,- DK Podgórze 

 



§6 

Zmienia się zakres zadania  

G) DZIELNICOWY PROGRAM WSPIERANIA 
OSÓB NIEPEŁNOSPRAWNYCH 

kwota 
Jednostka 
realizująca 

1.Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy Nr 6 
przy ul. Niecałej 8 w Krakowie - prace budowlane 
w zakresie termomodernizacji 

48 000 SOSW Nr 6 

 

na zadanie pn. 

G) DZIELNICOWY PROGRAM WSPIERANIA 
OSÓB NIEPEŁNOSPRAWNYCH 

kwota 
Jednostka 
realizująca 

1.Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy Nr 6 
przy ul. Niecałej 8 w Krakowie - prace budowlane 
w zakresie termomodernizacji oraz zakup 
wyposażenia dla SOSW Nr 6 

48 000,- SOSW Nr 6 

§7 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

 

 

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –      13 głosów 
przeciw  -       0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 
Uchwała została podjęta. 
 

Przewodniczący Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały 3.1.2. w sprawie: 
korekty wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i do Rady Miasta Krakowa dot. 
wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej wieloletnich zadań 
inwestycyjnych i bieżących planowanych przez Radę Dzielnicy IX Łagiewniki-Borek 
Fałęcki do realizacji w latach 2015-2018.       

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli radni: Leszek Siwiec, Jan S.Pietras, Marek Kocajda, Adam 
Migdał.   
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –      13 głosów 
przeciw  -       0 głosów 



wstrzymało się – 0 głosów 
Uchwała została podjęta.  
 
Przewodniczący Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały 3.1.3. w sprawie: 
korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy IX   
Łagiewniki-Borek Fałęcki na rok 2017. 
Przewodniczący wniósł autopoprawkę w brzmieniu: 
§3 Przenosi się zadanie zmieniając równocześnie realizatora z dziedziny: 

I) DZIELNICWY PROGRAM WSPIERANIA 
DZIAŁALNOŚCI MIEJSKICH PLACÓWEK: 
OŚWIATY, KULTURY, SPORTU, POMOCY 
SPOŁECZNEJ I ZDROWIA 

kwota 
Jednostka 
realizująca 

14. Mali ratownicy (zadanie realizowane w ramach 
Budżetu Obywatelskiego 2017  roku), 

 

2500 

Szkoła 
Ratownictwa 
Krakowskiego 
Pogotowia 
Ratunkowego 

Do  

Ł) POZOSTAŁE WYNIKAJACE Z ZAPISÓW STATUTÓW 
kwota 

Jednostka 
realizująca 

6. Mali ratownicy (zadanie realizowane w ramach 
Budżetu Obywatelskiego 2017  roku), 

 

2500 
Biuro d.s. Ochrony 
Zdrowia UMK 

§4 

Zmienia się zakres rzeczowy zadania: 

H) DZIELNICOWY PROGRAM OCHRONY ZDROWIA I 
PROFILAKTYKI ZDROWOTNEJ 

kwota 
Jednostka 
realizująca 

1. Program profilaktyki astmy i chorób alergicznych 
młodzieży szkolnej -  wyłącznie dla mieszkańców 
Dzielnicy IX  

5000 
Biuro ds. Ochrony 
Zdrowia UMK 

na  

H) DZIELNICOWY PROGRAM OCHRONY ZDROWIA I 
PROFILAKTYKI ZDROWOTNEJ 

kwota 
Jednostka 
realizująca 

1. Program profilaktyki astmy i chorób alergicznych 
młodzieży szkolnej -  w szkołach z terenu Dzielnicy IX  

5000 
Biuro d.s. Ochrony 
Zdrowia UMK 

§5 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 



 

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –      13 głosów 
przeciw  -       0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 
Uchwała została podjęta. 
 

Przewodniczący Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały 3.1.4. w sprawie: 
podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w  2017 roku. 

 

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –      13 głosów 
przeciw  -      0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 
Uchwała została podjęta. 

Przewodniczący Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały 3.1.5. w sprawie: 
dokumentacji projektowej dla zadania pn. ”Przebudowa drogi wewnętrznej przy ul. 
Zakopiańskiej” (opinia pozytywna). 

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –      13 głosów 
przeciw  -      0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 
Uchwała została podjęta. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały 3.1.6. w sprawie: 
opracowania analizy  możliwości realizacji  zadania  pn. ”Budowa ciągu pieszo – 
rowerowego na terenie łączącym ul. Zbrojarzy z ul. Ruczaj w Krakowie” (opinia 
pozytywna).  
Przewodniczący Jan S.Pietras wniósł autopoprawkę –  w sprawie: zadania  pn. 
”Budowa ciągu pieszo – rowerowego na terenie łączącym ul. Zbrojarzy z ul. Ruczaj 
w Krakowie. 

 

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  



„za”      –      13 głosów 
przeciw  -       0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 
Uchwała została podjęta. 

Przewodniczący Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały 3.1.7. w sprawie: 
ponownego zawarcia umowy najmu pomieszczenia tymczasowego  przy  ul. 
Żywieckiej 12 w Krakowie (opinia pozytywna). 

Temat zreferowała Radna Ewa Nowak Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej 
i Senioralnej.  
 

 

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –      13 głosów 
przeciw  -       0 głosów 
wstrzymało się –0 głosów 
Uchwała została podjęta. 
 

Przewodniczący Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały 3.1.8. w sprawie: 
ponownego zawarcia umowy najmu pomieszczenia tymczasowego  przy  ul. 
Żywieckiej 44 w Krakowie (opinia pozytywna). 

Temat zreferowała Radna Ewa Nowak Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej 
i Senioralnej.  
 

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –      13 głosów 
przeciw  -       0 głosów 
wstrzymało się –0 głosów 
Uchwała została podjęta. 

Przewodniczący Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały 3.1.9. w sprawie: 
korekty załącznika do statutu Dzielnicy IX i  Dzielnicy X. 

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –      13 głosów 
przeciw  -       0 głosów 
wstrzymało się –0 głosów 
Uchwała została podjęta. 



 

Przewodniczący Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały 3.1.10. w sprawie: opinii 
do planu działania dla rejonu priorytetowego nr 13 w Dzielnicy IX Łagiewniki – 
Borek Fałęcki. 

Przewodniczący wniósł autopoprawkę w brzmieniu: 

w sprawie: opinii do planu działań priorytetowych dla rejonu nr 11, 12 i 13 
Komisariatu Policji V w Krakowie w Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki. 

 

§1 

Opiniuje się pozytywnie plan działań priorytetowych dla rejonu służbowego nr 11, 
12 i 13  Komisariatu Policji V w Krakowie  na okres 01.08.2016r. do 31.01.2017r.  
na terenie Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki. 

 

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli radni: Marek Kocajda, Adam Migdał , Jan Pietras.  
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –      12 głosów 
przeciw  -       0 głosów 
wstrzymało się –1 głos 
Uchwała została podjęta. 
 

Ad.3.2.  

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Jerzy Bętkowski 
przedstawił projekt uchwały 3.2.1. w sprawie: opracowania przebudowy chodnika w 
celu dostosowania do ruchu pieszego i rowerowego wzdłuż ul. Zakopiańskiej od 
skrzyżowania Zakopiańska/Brożka do przystanku przy ul. Siostry Faustyny (opinia 
pozytywna). 

Przewodniczący Komisji wniósł autopoprawkę w brzmieniu: 

§2 

Wnioskuje się o uwzględnienie przy organizacji ruchu wyznaczenia przejść dla 
pieszych. 

§3 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Uzasadnienie: 

Uchwałę podjęto zgodnie z kompetencjami Rady Dzielnicy. 

 

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –      13 głosów 
przeciw  -     0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 



Uchwała została podjęta. 
 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Tradycji  Leszek Siwiec  – przedstawił 
projekt uchwały 3.2.2. w sprawie: wydania pozytywnej opinii na zawarcie umowy. 

Opiniuje się pozytywnie zawarcie umowy przez Dyrekcję Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących Nr 17, dotyczącej najmu części powierzchni  dachowej dla 
firmy Orange Polska Spółka Akcyjna. 

Przewodniczący Komisji wniósł autopoprawkę w brzmieniu: 
w sprawie: wydania opinii na zawarcie umowy. 
 

 

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –      12 głosów 
przeciw  -      1  głos 
wstrzymało się – 0 głosów 
Uchwała została podjęta. 
 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Tradycji  Leszek Siwiec  – przedstawił 
projekt uchwały 3.2.3. w sprawie: wniosku o nadanie Panu Profesorowi Januszowi 
Skalskiemu tytułu honorowego Obywatela Miasta Krakowa. 

Przewodniczący Komisji wniósł autopoprawkę w brzmieniu: 
Uzasadnienie: 

1. Rada Dzielnicy IX  w pełni popiera inicjatywę Państwa  Jolanty Janus i 

Roberta Kabara, wyrażającą się we wniosku dotyczącym nadania Panu 

Profesorowi Januszowi Skalskiemu tytułu Honorowego Obywatela Miasta 

Krakowa.  Do wniosku, który wpłynął do Rady Dzielnicy IX dołączone zostało 

obszerne uzasadnienie oraz poparcie wniosku  ze strony Marszałka 

Województwa Małopolskiego, Pana Jacka Krupy. 

2. Pan Profesor Janusz Skalski  jest krakowianinem od wielu pokoleń, nadal 

rodzinnie związany z Dzielnicą IX Łagiewniki – Borek Fałęcki, gdzie mieszka, 

podobnie jak Jego ojciec Feliks, pracujący w czasie II wojny światowej  w 

Fabryce Sody „Solvay” a następnie jako, ceniony przez mieszkańców Borku 

Fałęckiego, lekarz.  

3. Droga zawodowa Pana Profesora Janusza Skalskiego, od momentu 

ukończenia studiów w krakowskiej Akademii Medycznej w roku 1975, jest 

związana z Krakowem, także z Kliniką Kardiochirurgii Dziecięcej 

Uniwersyteckiego Szpitala Dziecięcego w Krakowie-Prokocimiu. Zasługi 

Pana Profesora dla rozwoju polskiej kardiochirurgii dziecięcej i krakowskiej 

kliniki są nie do przecenienia. Potwierdza ten fakt ogromny dorobek naukowy  

oraz  liczne nagrody, medale i wyróżnienia przyznane Panu Profesorowi. Na 

uwagę zasługuje prestiżowa nagroda Złoty Skalpel dla najlepszego ośrodka 

medycznego w Polsce. 

4. Na uwagę zasługuje także działalność charytatywna Pana Profesora 

Skalskiego. W 2008 roku założył Fundację Wspierania Rozwoju 

Kardiochirurgii Dziecięcej Schola Codis, której głównym celem jest 



pozyskiwanie środków finansowych na zakup nowoczesnego sprzętu dla 

Kliniki Kardiochirurgii Dziecięcej Uniwersyteckiego Szpitala Dziecięcego w 

Krakowie-Prokocimiu oraz edukacja lekarzy i promowanie polskiej 

kardiochirurgii. Dzięki jego ciężkiej pracy Klinika może poszczycić się m.in. 

najnowocześniejszą w Europie salą hybrydową. Pan Profesor zorganizował 9 

koncertów wiedeńskich, z których dochód został w całości przeznaczony na 

rzecz Kliniki. Dodatkowo w tym roku Fundacja Schola Cordis była 

współorganizatorem Półmaratonu Marzanny „Dla małych serc” którego 

dochód został także przekazany na cele statutowe Fundacji. 

5. Profesor wraz ze swoim zespołem odważnie reprezentuje polską 

kardiochirurgię dziecięcą oraz krakowską Klinikę przeprowadzając 

innowacyjne zabiegi operacyjne dające szansę dzieciom z wadami serca na 

normalne życie. Do krakowskiej Kliniki Kardiochirurgii Dziecięcej 

przyjeżdżają Pacjenci z całej Polski aby trafić pod opiekę Profesora 

Skalskiego i jego Zespołu. 

6. Pan Profesor Janusz Skalski pozostaje czynnym wykładowcą CMUJ. 

Aktywnie dzieli się swoją wiedzą i doświadczeniem z kolejnymi pokoleniami 

lekarzy. 

7. Pan Profesor Janusz Skalski jest tytanem pracy. Jako kierownik Kliniki 

Kardiochirurgii Dziecięcej Collegium Medicum UJ wraz ze swoim Zespołem 

przeprowadza ok. 450 operacji w ciągu roku, niejednokrotnie ratując życie 

małych pacjentów.  Trudno w ograniczonej formule niniejszego 

uzasadnienia, w słowach, zamknąć ogrom wdzięczności krakowian dla dzieła 

Pana Profesora Janusza Skalskiego.    

 

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli radni: Marek Kocajda, Jan Pietras, Renata Grotowska, 
Adam Migdał, Jerzy Bętkowski.  
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –      13 głosów 
przeciw  -       0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 
Uchwała została podjęta. 
 

Ad.4. 
Protokoły Nr XXV/2016, XXVI/2016, XXVII/2016, XXVIII/2016 z poprzednich sesji 
Rady Dzielnicy IX, zostały przyjęte bez uwag. 
 
 

Ad.5. 

Oświadczenia i komunikaty. 

Przewodniczący Jan S.Pietras – przedstawił projekt pisma do ZZM tj: 



Rada Dzielnicy IX Łagiewniki - Borek Fałęcki wnosi o remont schodów w parku 
Solvay zlokalizowanych na ciągu alejki parkowej w Parku Solvay , biegnącej od 
strony ulicy Kościuszkowców  w kierunku południowym. Z alejek parkowych 
mieszkańcy korzystają przez cały rok kalendarzowy. Wnosi się też o budowę na 
odcinku schodów pochylni, z której będą mogli korzystać niepełnosprawni oraz 
matki z wózkami. 

W dyskusji udział wzięli Radni: Renata Grotowska, Adam Migdał, Marek Kocajda. 

 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie wysłanie  w/w  pisma:  
„za”      –      11 głosów 
przeciw  -       2 głosy 
wstrzymało się – 0 głosów 

 

Przewodniczący Jan S.Pietras – przedstawił projekt pisma do ZIKiT tj: 

Rada Dzielnicy IX Łagiewniki - Borek Fałęcki w odpowiedzi na pismo ZIKiT znak: 
ID.453.9.29.2016 z dnia 18.08.2016r.  wnosi o  likwidację progu zwalniającego w 
ulicy Goryczkowej od strony ul. Jagodowej, zlokalizowanego przed projektowanym 
do realizacji przejściem dla pieszych łączącym chodnik pomiędzy budynkami  nr  20 
i 22  osiedla przy ul. Żywieckiej,   na wysokości ul. Tarninowej, z jedną z głównych 
alei Parku Solvay. 

W dyskusji udział wzięli Radni: Marek Kocajda, Maciej Bała, Jan Pietras, Adam 
Migdał. 

 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie wysłanie  w/w  pisma:  
„za”      –        9 głosów 
przeciw  -       3 głosy 
wstrzymało się – 1 głos 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras: 

- przekazał informacje dotyczące obchodów XXV- lecia Dzielnic Krakowa w dniu 
1.10.2016r. zachęcając radnych do wzięcia udziału, 

- prosi o przekazywanie materiałów dotyczących  pielęgnacji drzew i krzewów na 
terenie Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki. 

- poinformował zebranych o otrzymanej z Kancelarii Rady Miasta i Dzielnic Krakowa 
Ref. Legislacyjny informacji dotyczącej korespondencji Zarządu Dzielnicy  z 
miejskimi jednostkami organizacyjnymi, 

  

Przewodniczący Jan S.Pietras – termin następnej sesji zostanie podany w 
późniejszym terminie.  
Podano terminy posiedzeń Komisji Rady Dzielnicy IX: 
Posiedzenie Komisji Terenów Zielonych, Sportu i Rekreacji – 29.09.2016r. godz. 
17:00 
Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Tradycji   – w dniu 27.10.2016r.  
Posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska    – w dniu 19.10.2016r. 
godz. 17,30. 
 



Radny Adam Migdał –zwrócił się z wnioskiem do Zarządu Dzielnicy IX o 
wystosowanie pisma do Wydziału Kształtowania Środowiska UMK dotyczącego 
rewitalizacji terenów OSiR „Krakowianka”. 
Głosowanie: „za” – 12 głosów    przeciw – 0 głosów   wstrzymało się – 1 głos   
 
Radny Leszek Siwiec poruszył sprawy: 
- koniec ulicy Zalesie – zamontowanie lampy  na słupie, jest to bardzo 
niebezpieczne skrzyżowanie. 
Wnosi o wystosowanie przez Zarząd Dzielnicy IX pisma do Rady Dzielnicy VIII z 
zapytaniem na jakim etapie jest załatwianie w/w sprawy. 
- usunięcie brzozy na ul.Zdunów. 
Wyjaśnień udzielił Przewodniczący Jan S.Pietras oraz Z-ca Przewodniczącego 
Renata Grotowska. 
Nie ma zgody na usunięcie  w/w brzozy, będzie wykonana szykana ze środków 
ZIKiT. 
Radny Marek Kocajda – poruszył sprawę zorganizowania spotkania w sprawie 
ul.Łukasińskiego. 
Przewodniczący Jan S.Pietras – zapewnił , iż spotkanie w sprawie ulicy 
Łukasińskiego zostanie zorganizowane w październiku b.r. 
 
Ad.5.  
Wobec zrealizowanego porządku obrad sesję zamknął ok. godz.20:30 
Przewodniczący Jan S.Pietras. 
 
Protokołowała: 

J.Knapik       Przewodniczył:      
 

Przewodniczący  
            Rady i Zarządu Dzielnicy IX 
            Łagiewniki – Borek Fałęcki 
 
                   Jan Stanisław Pietras 


